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INTERPELACJA 

Rowerzyści z naszego Miasta zwracają uwagę, że bywa iż ścieżki rowerowe, które są w 

Sierpcu zaczynają się lub kończą wysokimi krawężnikami. 

W trosce o bezpieczeństwo rowerzystów wypada sprawdzić wysokość krawężników i zmienić 

ich wysokość, jeśli zajdzie potrzeba i o to właśnie proszą amatorzy jazdy na rowerach. 

RADNA RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

BARBARA GIL 


